



ពន្លកចំណេះ ៖ ទិន្នន័យ និងការពិភាក្សា ដើម្បីការអភិវឌ្ឍនៅកម្ពុជា

សេចក្តីជូនដំណឹងស្តីពីការប្រកួតប្រជែងយកថវិកា

ថវិកាគាំទ្រការស្រាវជ្រាវ (លើកទី ១)

សម្រាប់អង្គការក្នុងស្រុក ធ្វើការស្រាវជ្រាវដោយឯករាជ្យ នៅក្នុងប្រទេសកម្ពុជា

សេចក្តីជូនដំណឹងនេះ មានបំណងអញ្ជើញបណ្តាអង្គការក្នុងស្រុកទាំងអស់ ដែលមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់ ក្នុងការបំពេញតាមលក្ខណៈវិនិច្ឆ័យ ដូចមានចែងនៅក្នុងឯកសារណែនាំនេះ ចូលរួមក្នុងការប្រកួតប្រជែងយកថវិកា។

១. អំពីការផ្តួចផ្តើម

ពន្លកចំណេះ ៖ ទិន្នន័យ និងការពិភាក្សាដើម្បីការអភិវឌ្ឍនៅកម្ពុជា (ពន្លកចំណេះ) គឺជាគំនិតផ្តួចផ្តើមមួយ ដែលមានរយៈពេល ៣ ឆ្នាំ (២០១៩-២០២២) ដោយមានគោលបំណងរួមចំណែកពង្រឹងសមត្ថភាពស្ថាប័នស្រាវជ្រាវ ដើម្បីលើកកម្ពស់ការស្រាវជ្រាវប្រកបដោយគុណភាព ដែលអាចប្រើប្រាស់ជាទិន្នន័យគាំទ្រដល់ការវិភាគ និងការពិភាក្សាអំពីគោលនយោបាយនៅកម្ពុជា។ គោលបំណងនេះនឹងសម្រេចបានតាមរយៈការពង្រឹងសមត្ថភាពស្ថាប័ននិងបច្ចេកទេសរបស់ស្ថាប័នស្រាវជ្រាវគោលនយោបាយការសម្របសម្រួលបណ្តាញ និងកិច្ចសហការក្នុងចំណោមស្ថាប័នស្រាវជ្រាវគោលនយោបាយនៅក្នុងប្រទេសកម្ពុជា និងនៅក្នុងតំបន់ ព្រមទាំងការបង្កើនឱកាសពិភាក្សាអំពីគោលនយោបាយដោយប្រើប្រាស់ទិន្នន័យ។ គោលបំណងនេះ នឹងអាចសម្រេចបានតាមរយៈការអនុវត្តបណ្តុំសកម្មភាពដែលមានលក្ខណៈប្រទាក់ក្រឡាគ្នាទៅវិញទៅមកនៅក្នុងគោលបំណងកម្មវិធីចំនួន ០៤ រួមមាន៖

គោលបំណងទី ១ ៖ បង្កើនការយល់ដឹងអំពីវិស័យស្រាវជ្រាវ នៅក្នុងប្រទេសកម្ពុជា

គោលបំណងទី ២ ៖ ពង្រឹងសមត្ថភាព និងបណ្តាញនានា របស់ស្ថាប័នស្រាវជ្រាវគោលនយោបាយ

គោលបំណងទី ៣ ៖ គាំទ្រដល់ការស្រាវជ្រាវ ដែលរៀបចំឡើង ដោយស្ថាប័នដែលបំពេញការងារខាង
វិស័យស្រាវជ្រាវ តាមរយៈថវិកាគាំទ្រការស្រាវជ្រាវ និង

គោលបំណងទី ៤ ៖ លើកកម្ពស់ការពិភាក្សា និងការវិភាគគោលនយោបាយស៊ីជម្រៅ និងប្រកបដោយ
បរិយាប័ន្ន។

២. ហេតុផលដែលអ្នកគួរតែចូលរួមក្នុងការផ្តួចផ្តើមនេះ

ពន្លកចំណេះ មានគោលបំណង ដើម្បីគាំទ្រដល់វិស័យស្រាវជ្រាវ របស់ប្រទេសកម្ពុជា តាមរយៈការ
គាំទ្រ ផ្នែកហិរញ្ញវត្ថុ និងការពង្រឹងសមត្ថភាព។ ក្នុងក្របខណ្ឌពន្លកចំណេះ ដៃគូនឹងមានឱកាស ក្នុងការ
ទទួលបាន “ថវិកាស្នូល” ដែលនឹងជួយដល់ដៃគូ ក្នុងការកំណត់ និងអនុវត្ត លើទិសដៅ និងប្រធានបទ
ស្រាវជ្រាវ ព្រមទាំងពង្រឹងសមត្ថភាពរបស់ខ្លួនផ្ទាល់។ លើសពីនេះ ដៃគូនឹងទទួលបានឱកាសកាន់តែទូលំ
ទូលាយ ដើម្បីចងបណ្តាញនានា នៅក្នុងវិស័យស្រាវជ្រាវ ទាំងនៅក្នុងប្រទេសកម្ពុជា និងក្នុងថ្នាក់តំបន់។
ដៃគូនឹងអាចពង្រឹងបណ្តាញដែលមានស្រាប់ និងកសាងបណ្តាញថ្មីៗ តាមរយៈកិច្ចប្រឹងប្រែងនានា ដែល
រៀបចំដោយពន្លកចំណេះ រួមមាន វេទិកាជាតិពិភាក្សាពីគោលនយោបាយ និងបាបកថា។ តាមរយៈយន្ត
ការទាំងនេះ ដៃគូនឹងមានឱកាសកាន់តែច្រើន ក្នុងការប្រាស្រ័យទាក់ទង ជាមួយអ្នករៀបចំគោល
នយោបាយ ទាំងនៅថ្នាក់ជាតិ និងថ្នាក់ក្រោមជាតិ។

**៣. សេចក្តីជូនដំណឹង៖ ថវិកាគាំទ្រការស្រាវជ្រាវ សម្រាប់អង្គការក្នុងស្រុក ធ្វើការ
ស្រាវជ្រាវដោយឯករាជ្យនៅក្នុងប្រទេសកម្ពុជា (លើកទី ១)**

ដើម្បីសម្រេចគោលដៅទី ៣ នៃការផ្តួចផ្តើមនេះ ស្ថាប័នក្នុងស្រុកនឹងត្រូវបានជ្រើសរើស ដើម្បី
ទទួលបានជំនួយតាមរយៈថវិកាគាំទ្រការស្រាវជ្រាវបែបសកម្ម (Action Research) សម្រាប់ធ្វើការ
ស្រាវជ្រាវប្រកបដោយគុណភាពនានា ដែលទាក់ទងគោលនយោបាយទាំងនៅកម្រិតថ្នាក់ជាតិ និងថ្នាក់
ក្រោមជាតិ។ តាមការគ្រោងទុក ថវិកាគាំទ្រការស្រាវជ្រាវ នឹងអាចបើកទទួលពាក្យស្នើសុំ ក្នុងការប្រកួត
ប្រជែងយកថវិកា ចំនួន ៣ លើក រវាងឆ្នាំ ២០១៩ និង ឆ្នាំ ២០២១។

ការប្រកួតប្រជែងយកថវិកាគាំទ្រការស្រាវជ្រាវនេះ មានគោលបំណង ដើម្បីជួយដល់អង្គការដែល
មានសកម្មភាព ឬការងារស្រាវជ្រាវ ទៅលើបញ្ហាទាក់ទងនឹងការអភិវឌ្ឍនានា ដែលជះឥទ្ធិពលទៅលើ
គោលនយោបាយ។ យើងលើកទឹកចិត្ត ជាពិសេសដល់ស្ថាប័នដែលទើបបង្កើតថ្មីៗ អង្គការតូចៗ និង/ឬ អង្គ
ការដែលធ្វើការជាមួយក្រុមងាយរងគ្រោះ ឱ្យដាក់ពាក្យចូលរួមក្នុងការប្រកួតប្រជែងយកថវិកានេះ។ ថវិកា
នេះ នឹងផ្តល់ឱកាសកាន់តែទូលំទូលាយ ដល់បណ្តាអង្គការ ដែលមានសក្តានុពលក្នុងការលើកសំណើ និង

ធ្វើការស្រាវជ្រាវប្រកបដោយភាពច្នៃប្រឌិត ជាពិសេសលើបញ្ហាទាំងឡាយណា ដែលអង្គការជំងឺមិនបានធ្វើការក្នុងវិស័យនោះ។

***កំណត់សម្គាល់៖** គួរកត់សម្គាល់ថា ពន្លកចំណេះ ក៏នឹងផ្តល់ការគាំទ្រដល់ស្ថាប័នស្រាវជ្រាវគោលនយោបាយ (PRIs) តាមរយៈ “ថវិកាស្នូល” ផងដែរ ដែលសកម្មភាពនេះស្ថិតនៅក្រោមគោលដៅទី ២ នៃការផ្តួចផ្តើមនេះ។ សម្រាប់ព័ត៌មានលម្អិតបន្ថែម សូមចូលទៅកាន់សំណើស្តីពីការប្រកួតប្រជែងយកថវិកា (EoI) នៅទីនេះ៖ ([តំណភ្ជាប់ទៅ EoI សម្រាប់ថវិកាស្នូល](#)) ។

៤. ការសម្រេចចិត្ត ជាតើគួរតែជាកំណត់ពាក្យស្នើសុំដែរឬទេ ?

ដើម្បីដាក់ពាក្យចូលរួមក្នុងការប្រកួតប្រជែងយកថវិកាបាន បណ្តាស្ថាប័នទាំងអស់ ចាំបាច់ត្រូវតែបំពេញតាមលក្ខណៈវិនិច្ឆ័យគោលទាំងអស់ដូចខាងក្រោម។ រាល់ពាក្យស្នើសុំចូលរួមក្នុងការប្រកួតប្រជែងយកថវិកាទាំងអស់ ដែលមិនអាចបំពេញតាមគ្រប់លក្ខណៈវិនិច្ឆ័យគោលទាំងអស់ នឹងមិនត្រូវបានពិចារណាឡើយ។

ល.រ	លក្ខណៈវិនិច្ឆ័យគោល
១	ជាអង្គការមិនមែនរដ្ឋាភិបាលក្នុងស្រុក ដែលមិនមាននិន្នាការនយោបាយ ហើយដែលបច្ចុប្បន្នកំពុងធ្វើការងារលើវិស័យស្រាវជ្រាវ។
២	ធ្វើការស្រាវជ្រាវ ដែលទាក់ទងនឹងការកែទម្រង់គោលនយោបាយ ឬអាទិភាពចម្បងៗ (ថ្នាក់ជាតិ ឬ ថ្នាក់ក្រោមជាតិ) របស់រាជរដ្ឋាភិបាលកម្ពុជា
៣	ជាអង្គការដែលបានចុះបញ្ជីស្របច្បាប់ និងត្រូវបានទទួលស្គាល់ យោងតាមច្បាប់នៃប្រទេសកម្ពុជា

អង្គការទាំងឡាយណា ដែលអាចបំពេញបានយ៉ាងតិច ០១ ក្នុងចំណោមលក្ខណៈវិនិច្ឆ័យបន្ថែមខាងក្រោមនេះនឹងទទួលបានឱកាស ក្នុងការពិចារណាកាន់តែខ្ពស់។

ល.រ	លក្ខណៈវិនិច្ឆ័យបន្ថែម
១	អង្គការមិនមែនរដ្ឋាភិបាលនានា ដែលមានមូលដ្ឋាននៅក្នុងសហគមន៍ (CBOs) សមាគមក្រុមជនជាតិដើមភាគតិច ឬ អង្គការមិនមែនរដ្ឋាភិបាល និងក្រុមដែលធ្វើការជាមួយជនងាយរងគ្រោះជាដើម។

២	ផ្តល់ឱកាសខ្ពស់ចំពោះអង្គការដែលធ្វើប្រតិបត្តិការនៅខាងក្រៅរាជធានីភ្នំពេញ (៣០% នៃចំនួនដែលជ្រើសរើស) ។
៣	ធ្វើការស្រាវជ្រាវដោយផ្ដោតសំខាន់លើផ្នែកសមភាពយេនឌ័រ និងសង្គមបរិយាប័ន្ន
៤	អង្គការ ដែលមានការដឹកនាំ និង/ឬ បុគ្គលិក មកពីក្រុមដែលងាយរងគ្រោះ (ឧ. សមាគមស្ត្រីសមាគមជនពិការ សហគមន៍ដែលងាយរងគ្រោះ ជាដើម)

សូមចូលទៅកាន់ សំណួរដែលគេសួរច្រើន ([តំណភ្ជាប់](#)) សម្រាប់ចម្ងល់នានា ប្រសិនបើអ្នកមាន។

៥. ដំណើរការក្នុងការដាក់ពាក្យស្នើសុំ

ដើម្បីដាក់ពាក្យចូលរួមការប្រកួតប្រជែងយកថវិកា បណ្តាអង្គការដែលចាប់អារម្មណ៍ ចាំបាច់ត្រូវពិនិត្យវាយតម្លៃមើលទៅលើលក្ខណៈវិនិច្ឆ័យចំពោះសិទ្ធិទទួលបានក្នុងការដាក់ពាក្យរបស់ខ្លួនជាមុនសិន។ បន្ទាប់មក អង្គការទាំងនោះអាចនឹងរៀបចំឆ្លើងកសារដាក់ពាក្យចូលរួមការប្រកួតប្រជែងយកថវិកា (EoI) បាន។ សូមពិនិត្យមើលតារាងកាលបរិច្ឆេទដែលបានកំណត់ ដូចខាងក្រោម៖

ដំណាក់កាល	ពិពណ៌នា	កាលបរិច្ឆេទសំខាន់ៗ ¹
ដំណាក់កាលទី១៖ សំណើបង្ហាញពីចំណាប់អារម្មណ៍ (ជាភាសាខ្មែរ ឬអង់គ្លេស)	ការផ្សព្វផ្សាយសំណើបង្ហាញពីចំណាប់អារម្មណ៍ជាសាធារណៈ	ថ្ងៃទី២៩ ខែសីហា ឆ្នាំ ២០១៩
	ការដាក់សំណើបង្ហាញពីចំណាប់អារម្មណ៍ដោយភ្ជាប់ជាមួយនឹងឯកសារទស្សនាទាន	ថ្ងៃទី២១ ខែតុលា ឆ្នាំ ២០១៩
ដំណាក់កាលទី២៖ ដំណើរការជ្រើសរើស	<i>ការជូនដំណឹងដល់ស្ថាប័នចំនួន៥ ដែលត្រូវបានជ្រើសរើសនៅដំណាក់កាលទីមួយ</i>	ថ្ងៃទី២២ ខែវិច្ឆិកា ឆ្នាំ ២០១៩
	ការឧទ្ទេសនាមស្ថាប័នទាំង៥ ទៅកាន់ក្រសួងការបរទេស និងពាណិជ្ជកម្មរបស់រដ្ឋាភិបាលអូស្ត្រាលី ដើម្បីធ្វើសេចក្តីសម្រេចចុងក្រោយ	ថ្ងៃទី២២ ដល់ថ្ងៃទី២៩ ខែវិច្ឆិកា ឆ្នាំ២០១៩
	ការជូនដំណឹងដល់ស្ថាប័នចំនួន៣ ដែលត្រូវបានជ្រើសរើសដោយមានជាប់លក្ខខណ្ឌ	ថ្ងៃទី១៣ ខែធ្នូ ឆ្នាំ ២០១៩

¹ ការប្រកួតប្រជែងយកថវិកា លើកទី ២ និង លើកទី ៣ នឹងធ្វើការប្រកាស នៅក្នុងឆ្នាំ ២០២០ និងឆ្នាំ ២០២១។

ជំណាក់កាលទី៣៖ ការវាយតម្លៃ និងការស្វែងរកព័ត៌មានបន្ថែម	ដំណើរការនៃការវាយតម្លៃ និងការស្វែងរកព័ត៌មានបន្ថែមទាក់ទងនឹងស្ថាប័នដែលត្រូវបានជ្រើសរើស	ថ្ងៃទី១៦ ដល់ថ្ងៃទី២៧ ខែធ្នូ ឆ្នាំ២០១៩
ជំណាក់កាលទី៤៖ សេចក្តីជូនដំណឹងដល់ស្ថាប័នដែលទទួលបានជំនួយ និងការផ្តល់ហិរញ្ញប្បទាន	ស្ថាប័នដែលទទួលបានជំនួយ បញ្ចប់ការរៀបចំមតិការស្រាវជ្រាវ ថវិកា និងថេរវេលារបស់ហិរញ្ញប្បទាន កាលបរិច្ឆេទនៃកិច្ចព្រមព្រៀងផ្តល់ ហិរញ្ញប្បទាន	ថ្ងៃទី១៧ ខែមករា ឆ្នាំ២០២០ ជំណាច់ខែមករា ឆ្នាំ២០២០

ដំណាក់កាលទី ១ ៖ សំណើបង្ហាញពីចំណាប់អារម្មណ៍ (ជាភាសាខ្មែរ ឬអង់គ្លេស)

អង្គការដែលដាក់ពាក្យស្នើសុំ ត្រូវរៀបចំបំពេញ និងផ្ញើបែបបទសំណើចូលរួមការប្រកួតប្រជែងយកថវិកាសង្ខេបខ្លី ដែលមានរៀបរាប់ពីគោលបំណង អាណត្តិ និងចំណាប់អារម្មណ៍ក្នុងការស្រាវជ្រាវរបស់អង្គការខ្លួន មកកាន់អង្គការមូលនិធិអាស៊ីឱ្យបាននៅត្រឹមថ្ងៃទី ២១ ខែ តុលា ឆ្នាំ ២០១៩។

សំណើការប្រកួតប្រជែងយកថវិកា ត្រូវមាន **យ៉ាងច្រើនបំផុត ៦ ទំព័រ** ដែលអាចសរសេរជាភាសាខ្មែរ ឬ ភាសាអង់គ្លេសក៏បាន ដោយសំណើនោះត្រូវបង្ហាញពីចំណុចទាំងអស់ ដូចខាងក្រោម៖

- ពិពណ៌នាពីបេសកកម្ម និងគោលបំណងរបស់អង្គការ
- អាណត្តិរបស់អង្គការ
- បទពិសោធន៍ និងចំណាប់អារម្មណ៍ក្នុងការស្រាវជ្រាវ
- វិស័យ/ផ្នែក ដែលអង្គការកំពុងតែធ្វើការងារលើជាចម្បង
- ទស្សនាទានទៅលើប្រធានបទដែលស្នើចង់ធ្វើការស្រាវជ្រាវ (ចំនួន ២ ទៅ ៣ ទំព័រ យ៉ាងច្រើនបំផុត)

សូមចូលទៅមើល និងប្រើឯកសារណែនាំលម្អិត ស្តីពីរបៀបបំពេញសំណើនៅក្នុងទម្រង់បែបបទស្នើសុំ ([តំណភ្ជាប់](#))។

ជំនាវកាលទី ២ ៖ ដំណើរការជ្រើសរើស

អង្គការមូលនិធិអាស៊ី (TAF) នឹងធ្វើការពិនិត្យ និងវាយតម្លៃពាក្យស្នើសុំ ដោយផ្អែកលើលក្ខណៈវិនិច្ឆ័យ ដូចមានចែងខាងលើ។ TAF អាចសួរនាំបន្ថែម ដល់អង្គការដាក់សំណើ ប្រសិនបើត្រូវការព័ត៌មានប្រកាសបញ្ជាក់បន្ថែម ហើយនឹងអនុញ្ញាតឱ្យអង្គការនោះដាក់ពាក្យស្នើសុំរបស់ខ្លួនឡើងវិញម្តងទៀត។ TAF នឹងជ្រើសរើសយកអង្គការដែលត្រូវទទួលជំនួយចំនួន ៣ សម្រាប់ការផ្តល់ថវិកា ក្នុងមួយលើកៗ។

តាមការរំពឹងទុក លទ្ធផលនៃការផ្តល់ជំនួយពីថវិកាគាំទ្រការស្រាវជ្រាវ លើកទី ១ នឹងត្រូវធ្វើការប្រកាស នៅថ្ងៃទី ១៣ ខែ ធ្នូ ឆ្នាំ ២០១៩ ។

ការវាយតម្លៃដាក់ពិន្ទុលើសំណើ និងជ្រើសរើសសម្រាប់អង្គការ នឹងត្រូវធ្វើឡើង ដោយផ្អែកតាមលក្ខណៈវិនិច្ឆ័យ ដូចខាងក្រោម៖

លក្ខណៈវិនិច្ឆ័យជ្រើសរើស	ពិន្ទុ
បទពិសោធន៍ក្នុងការរៀបចំស្រាវជ្រាវគោលនយោបាយ	២៥%
អង្គការមិនមែនរដ្ឋាភិបាលនានា ដែលមានមូលដ្ឋាននៅក្នុងសហគមន៍ (CBOs) សមាគមក្រុមជនជាតិភាគតិច ឬ អង្គការមិនមែនរដ្ឋាភិបាល និងក្រុមដែលធ្វើការជាមួយជនងាយរងគ្រោះ ជាដើម។	២០%
អង្គការ ដែលមានការដឹកនាំ និង/ឬ បុគ្គលិក មកពីក្រុមងាយរងគ្រោះ (ឧ. សមាគមស្ត្រីសមាគមជនពិការ សហគមន៍ដែលងាយរងគ្រោះ ជាដើម)	១៥%
អង្គការដែលធ្វើប្រតិបត្តិការ នៅខាងក្រៅរាជធានីភ្នំពេញ	១៥%
សំណើសម្រាប់ការស្រាវជ្រាវ ផ្ដោតសំខាន់លើផ្នែកសមភាពយេនឌ័រ និងសង្គមបរិយាប័ន្ន រាប់បញ្ចូលទាំងពិការភាពផងដែរ	១៥%
សំណើសម្រាប់ការស្រាវជ្រាវ ជាប្រភេទសំណើដែលផ្ដោតលើគោលនយោបាយ (ដែលអាចផ្តល់នូវអនុសាសន៍ដែលអាចយកទៅអនុវត្តជាក់ស្តែងបាន)	១០%

ជំណាវកំភាវទី ៣ ៖ ការវាយតម្លៃ និងការស្វែងរកព័ត៌មានបន្ថែម (Due diligence)

ផ្អែកតាមការជ្រើសរើសអង្គការដែលត្រូវទទួលជំនួយដោយគណៈកម្មការវាយតម្លៃ TAF នឹងជូនដំណឹងដល់ស្ថាប័នចំនួន ៣ ដែលត្រូវបានជ្រើសរើសដោយមានជាប់លក្ខខណ្ឌ ដើម្បីបញ្ជាក់ពីឆន្ទៈរបស់ពួកគេ ក្នុងការវាយតម្លៃ និងការស្វែងរកព័ត៌មានបន្ថែម ដោយ TAF សម្រាប់ការបញ្ជាក់ចុងក្រោយពីស្ថានភាពក្នុងការជ្រើសរើសពួកគេ នៅចន្លោះថ្ងៃទី ១៦-២៧ ខែ ធ្នូ ឆ្នាំ ២០១៩ ។ TAF នឹងប្រើប្រាស់ ស្នងដារអប្បបរមា ចំពោះការវាយតម្លៃនេះ ដើម្បីផ្តល់ឱកាសដល់អង្គការមិនមែនរដ្ឋាភិបាលនានា ដែលមានមូលដ្ឋាននៅក្នុងសហគមន៍ (CBOs) និងស្ថាប័នដទៃទៀត អាចចូលរួមប្រកួតប្រជែងយកថវិកានេះ។

ជំណាវកំភាវទី ៤ ៖ សេចក្តីជូនដំណឹងដល់ស្ថាប័នដែលទទួលបានជំនួយ និងការផ្តល់ហិរញ្ញប្បទាន

TAF នឹងចាប់ផ្តើមប្រគល់ថវិកា ដល់អង្គការដែលទទួលបានជំនួយនីមួយៗ បន្ទាប់ពីបញ្ចប់ការជ្រើសរើស និងបន្ទាប់ពីអង្គការទាំងនោះបានរៀបចំតារាងមាតិកាស្រាវជ្រាវ ថវិកា និងរយៈពេលទទួលជំនួយសម្រាប់ការស្រាវជ្រាវ។ បន្ទាប់មក TAF នឹងចេញលិខិតផ្តល់ហិរញ្ញប្បទាន (LG) ទៅឱ្យអង្គការដែលទទួលបានជំនួយនីមួយៗ ដែលជាភិច្ចសន្យា រវាង TAF និង អង្គការដែលទទួលបានជំនួយ។ លិខិតនេះនឹងចែងលម្អិតអំពីវិសាលភាពការងារ ដោយផ្អែកតាមសំណើរបស់អង្គការដែលទទួលបានជំនួយ រួមមាន របាយការណ៍ កាលវិភាគទទួលថវិកា និងកាលវិភាគអនុវត្តការងារ។ អង្គការដែលទទួលបានជំនួយអាចចាប់ផ្តើមការងារស្រាវជ្រាវរបស់ខ្លួនបាន លុះត្រាតែភិច្ចព្រមព្រៀង និងថវិកាស្រាវជ្រាវរបស់ខ្លួនត្រូវបានចុះហត្ថលេខាជាស្ថាពរ ដោយ TAF។

តាមការរំពឹងទុក ថវិកានឹងអាចត្រូវបានប្រគល់ទៅឱ្យអង្គការដែលជាប់ជាស្ថាពរក្នុងការទទួលបានជំនួយលើកទី ១ នេះ នៅក្នុងចុងខែ មករា ឆ្នាំ ២០២០។



The Asia Foundation

ពន្លកចំណេះ ៖ ទិន្នន័យ និងការពិភាក្សា ដើម្បីការអភិវឌ្ឍនៅកម្ពុជា

សេចក្តីជូនដំណឹងស្តីពីការប្រកួតប្រជែងយកថវិកា

ថវិកាគាំទ្រការស្រាវជ្រាវ (លើកទី ១)

សម្រាប់អង្គការក្នុងស្រុក ធ្វើការស្រាវជ្រាវដោយឯករាជ្យ នៅក្នុងប្រទេសកម្ពុជា

កាលបរិច្ឆេទឈប់ទទួលពាក្យ នៅថ្ងៃទី ២១ ខែ តុលា ឆ្នាំ ២០១៩

ឈ្មោះអង្គការ/ស្ថាប័ន	
ឈ្មោះនាយក/មន្ត្រីទទួលបន្ទុក	
អាសយដ្ឋានបច្ចុប្បន្ន លេខទូរស័ព្ទទំនាក់ទំនង អាសយដ្ឋានអ៊ីម៉ែលរបស់អង្គការ/ស្ថាប័ន	

សូមឆ្លើយនឹងសំណួរខាងក្រោម ដែលទាក់ទងនឹងអង្គការ/ស្ថាប័នរបស់អ្នក

1. តើបេសកកម្មរបស់ស្ថាប័នអ្នកជាអ្វី? តើស្ថាប័នរបស់អ្នកមានគោលបំណងអ្វីដែរ?
2. តើស្ថាប័នរបស់អ្នក ផ្តោតសំខាន់លើប្រធានបទ/វិស័យអ្វី សម្រាប់ការស្រាវជ្រាវ?
3. តើស្ថាប័នរបស់អ្នក បង្កើតឡើង នៅក្នុងឆ្នាំណា? _____
4. តើស្ថាប័នរបស់អ្នក បានចុះបញ្ជីស្របច្បាប់ ជាមួយក្រសួងមហាផ្ទៃ ដែរឬទេ? បាទ/ទេ
5. សូមភ្ជាប់មកជាមួយនូវ ច្បាប់ចម្លងនៃរចនាសម្ព័ន្ធរបស់ស្ថាប័នអ្នក ដែលបង្ហាញពីអភិបាលកិច្ច និងប្រតិបត្តិការ របស់ស្ថាប័នអ្នក (ឧ. ក្រុមប្រឹក្សាភិបាល ជាដើម) ដូចមានក្នុងឧបសម្ព័ន្ធ
6. សូមផ្តល់ព័ត៌មានទាក់ទងនឹងសមាសភាព និងចំនួនបុគ្គលិក នៅក្នុងស្ថាប័នរបស់អ្នក ដូចតារាងខាងក្រោម៖

ប្រភេទបុគ្គលិក	ស្ថានភាពបំពេញការងារ	ចំនួន
កម្រិតគ្រប់គ្រង	ពេញម៉ោង	
	ក្រៅម៉ោង	

អ្នកស្រាវជ្រាវ	ពេញម៉ោង	
	ក្រៅម៉ោង	
បុគ្គលិកគាំទ្រប្រតិបត្តិការ/បុគ្គលិកផ្សេងៗទៀត	ពេញម៉ោង	
	ក្រៅម៉ោង	

តើស្ថាប័នរបស់អ្នក មានបុគ្គលិកប្រុស ស្រី ប៉ុន្មាននាក់ ?

	ស្ថានភាព	ចំនួន
បុគ្គលិកទាំងអស់	ស្រី	
	ប្រុស	
អ្នកស្រាវជ្រាវ	ស្រី	
	ប្រុស	
	បុគ្គលិក ដែលមានពិការភាព	
បុគ្គលិកទាំងអស់	ជនជាតិខ្មែរ	
	ជនជាតិបរទេស	

- សូមរៀបរាប់ដោយសង្ខេបពីតួនាទី ភារកិច្ច របស់អ្នកស្រាវជ្រាវ ដែលបានបង្ហាញនៅក្នុងរចនាសម្ព័ន្ធស្ថាប័នរបស់អ្នក ដូចជា អ្នកស្រាវជ្រាវជាន់ខ្ពស់ អ្នកស្រាវជ្រាវ ជំនួយការអ្នកស្រាវជ្រាវ ជាដើម (អ្នកមិនចាំបាច់ពិពណ៌នាពីតួនាទីរបស់បុគ្គលិកណា ដែលមិនមែនជាអ្នកស្រាវជ្រាវនោះទេ) ។
- សូមរៀបរាប់ពីឈ្មោះម្ចាស់ជំនួយ និងឈ្មោះគម្រោងស្រាវជ្រាវ ដែលស្ថាប័នរបស់អ្នក ធ្លាប់បានទទួលក្នុងរយៈពេល ៣ ឆ្នាំ កន្លងមក៖

ឆ្នាំ	ម្ចាស់ជំនួយ	ឈ្មោះគម្រោង

- សូមរៀបរាប់ពីប្រភពថវិកាផ្សេងៗទៀត ដែលស្ថាប័នរបស់អ្នកកំពុងតែទទួលបានពេលបច្ចុប្បន្ន

10. តើស្ថាប័នរបស់អ្នក ធ្លាប់បានបោះពុម្ពផ្សាយឯកសារស្រាវជ្រាវ (គោលនយោបាយ) ឬ ឯកសារអត្ថាធិប្បាយដែលផ្អែកលើការស្រាវជ្រាវ (គោលនយោបាយ) នៅក្នុងសារព័ត៌មានសាធារណៈ (រាប់បញ្ចូលទាំងគេហទំព័រផងដែរ) ក្នុងរយៈពេល ២ ឆ្នាំ កន្លងមកនេះ ដែរឬទេ? សូមរៀបរាប់ឈ្មោះឯកសារទាំងនោះឱ្យបានចំនួន ៣ ឈ្មោះអ្នកនិពន្ធ ចំណងជើង និងទីតាំង នៃឯកសារស្រាវជ្រាវនោះ។ ប្រសិនបើដាក់ផ្សព្វផ្សាយតាមប្រព័ន្ធអនឡាញ សូមផ្តល់ជា URL។

- 1.
- 2.
- 3.

11. តើស្ថាប័នរបស់អ្នក មានប្រព័ន្ធក្នុងការត្រួតពិនិត្យមើលឡើងវិញនូវឯកសារស្រាវជ្រាវ តាមរយៈការត្រួតពិនិត្យមើលឡើងវិញផ្ទៃក្នុង ដោយបុគ្គលិកជាន់ខ្ពស់របស់ស្ថាប័នអ្នក តាមរយៈការធ្វើបទបង្ហាញនៅក្នុងសន្និសីទ និង/ឬ តាមរយៈការបោះពុម្ពផ្សាយនៅក្នុងទិន្នន័យប្រវត្តិសាស្ត្រត្រួតពិនិត្យមើលឡើងវិញ ដោយសហសេរីកជាតិ និងអន្តរជាតិ ដែរឬទេ?

បាស/ទ

12. តើស្ថាប័នរបស់អ្នក បានធ្វើការទំនាក់ទំនងទៀងទាត់ ជាមួយអ្នករៀបចំគោលនយោបាយ និងអ្នកធ្វើសេចក្តីសម្រេចចិត្តផ្សេងៗទៀត ព្រមទាំងអ្នកពាក់ព័ន្ធនានា នៅថ្នាក់ជាតិ និង/ឬ នៅថ្នាក់ក្រោមជាតិ ដែរឬទេ? សូមរៀបរាប់ឈ្មោះស្ថាប័នរដ្ឋាភិបាល និងអង្គការសង្គមស៊ីវិលសំខាន់ៗ ដែលស្ថាប័នរបស់អ្នកបានពិគ្រោះយោបល់ជាទៀងទាត់ លើការស្រាវជ្រាវរបស់ស្ថាប័នអ្នក ឱ្យបានចំនួន ៥។

13. តើស្ថាប័នរបស់អ្នក បានចូលរួមយ៉ាងសកម្ម នៅក្នុងការស្រាវជ្រាវថ្មីៗ ឬបណ្តាញគោលនយោបាយនានា ដើម្បីចែករំលែកចំណេះដឹង និងការអនុវត្តល្អៗ ដែរឬទេ? សូមរៀបរាប់ការស្រាវជ្រាវថ្មីៗ ឬបណ្តាញគោលនយោបាយនោះ ឱ្យបានចំនួន ៥។

14. តើបច្ចុប្បន្ន ស្ថាប័នរបស់អ្នក មានចងជាដៃគូ ជាមួយស្ថាប័នស្រាវជ្រាវ (គោលនយោបាយ) ក្នុងប្រទេសកម្ពុជា ឬ អន្តរជាតិណាមួយ ដើម្បីធ្វើការសិក្សាស្រាវជ្រាវរួមគ្នា និង/ឬ ធ្វើការតស៊ូមតិខាងគោលនយោបាយរួមគ្នា ដែរឬទេ? សូមរៀបរាប់ឈ្មោះស្ថាប័នស្រាវជ្រាវទាំងនោះ ឱ្យបានចំនួន ៥។

15. តើស្ថាប័នរបស់អ្នក មានផែនការយុទ្ធសាស្ត្រ សម្រាប់រៀបចំអភិវឌ្ឍន៍សមត្ថភាពបុគ្គលិក និងស្ថាប័ន ដែរឬទេ? សូមលើកឧទាហរណ៍ចំនួន ០១ ស្តីពីការកសាងសមត្ថភាព ដែលស្ថាប័នរបស់អ្នករៀបចំផ្តល់ជូនអ្នកស្រាវជ្រាវ ឬ បុគ្គលិកផ្សេងទៀត។

16. តាមរយៈថវិកាគាំទ្រការស្រាវជ្រាវ តើអ្នកនឹងស្នើនូវប្រធានបទអ្វី សម្រាប់ធ្វើការស្រាវជ្រាវបែបសកម្ម? សូមពិពណ៌នាពីទស្សនាទានទាក់ទងនឹងការស្រាវជ្រាវរបស់អ្នក និងពន្យល់ពីការរួមចំណែកនៃការស្រាវជ្រាវរបស់អ្នកក្នុងការគាំទ្រគោលនយោបាយនៅកម្ពុជា (សូមសរសេរចំនួន ២ ទៅ ៣ ទំព័រ យ៉ាងច្រើនបំផុត)។

ការជាក់លាក់ស្នើសុំ

សូមផ្ញើពាក្យប្រធានបទស្រាវជ្រាវ ឬឯកសារទស្សនាទាន (concept note) ដោយភ្ជាប់មកជាមួយនូវរចនាសម្ព័ន្ធស្ថាប័នរបស់អ្នក ទៅកាន់ ponlokchomnes@asiafoundation.org ដោយសរសេរច្បាប់ពីខាងក្រោមថា៖ ការប្រកួតប្រជែងយកថវិកាគាំទ្រការស្រាវជ្រាវពន្លកចំណេះ / ឈ្មោះស្ថាប័នរបស់អ្នក នៅត្រឹមថ្ងៃទី ២១ ខែ តុលា ឆ្នាំ ២០១៩ វេលាម៉ោង៥ល្ងាច។

*មានតែស្ថាប័នដែលជាប់ក្នុងការជ្រើសរើសសម្រាំងប៉ុណ្ណោះ ដែលនឹងត្រូវផ្តល់ដំណឹងជូន។